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Jan Bardino, klubsekretær
Silkeborgvej 27, 8680 Ry.
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Referat af klubmøde 7. februar 2024 kl. 18.30 i Ry Hallerne.
 

Gæst: Veterankoordinator Johnny Tuborgh
Forhåndsafbud fra: Jens Jørn, Knud Martin, Niels, Ole Jønsson, TomToke

1. Velkomst, sang og spisning.
“Blowin’ in the Wind”, Flødekartofler, salat, hamburgerryg, kaffe og ostelagkage med frugt.

2. Gæsteindlæg
Veterankoordiatoren fra Skanderborg, Johnny Tuborgh, fortalte om sit arbejde med soldater fra
Skanderborg Kommune, der har været udsendt, og efterfølgende har forskellige problemer/diagnoser.
Hjælpen gives også til deres familier. Et fantastisk tilbud. Desværre er de mest trængende ikke
modtagelige.

3. Nyt fra vicepræsidenten herunder fra bestyrelsesmødet d. 31.01.
- Toke og Max har været til P/VP-møde. Vores del af Lions-organisationen efterlyser

bestyrelsesmedlemmer, specielt en kasserer!
- LCH vil gerne danne en “Ukrainegruppe”, et udvalg der specielt skal arbejde med tilbud

til ukrainerne på Søkilde. Lene fra LCH er tovholder, fra vores klub vil Carl og Tom
deltage.

- Carl og Karl-Erik har, uafhængigt af ovenstående, arrangeret en biograftur for
ukrainerne på lørdag med støtte fra Ry Bussen og biografen. Der er 61 tilmeldte! Lions
giver slikposer.

- Overdragelse af sangbøger til Hammel Neurocenter var et vellykket arrangement med
efterfølgende fin pressedækning.

- Donationerne som FDF i Gl. Rye og KFUM-spejderne i Låsby har søgt, kan vi ikke
umiddelbart efterkomme, men vi har valgt at støtte begge med 5.000 kr.. max giver
besked.

- Ry eSport har fået lov til at anvende vores tilsagn om støtte til headsets i stedet for
præmier til deres LAN-party, som de måtte aflyse.

- Vi har afslået at give præmier til Ry Citys fastelavnsarrangement, men vi sørger for
trafikregulering som lovet. Bent, Carsten, Carl, Morten (med gule veste) og Tom
mødes kl. 11.30 hvor Knudsvej møder Skanderborgvej. Optoget skal ledes ned
til Stationstorvet, hvor der er tøndeslagning i Torvehallen.

- Ry Borgerforening kommer med forslag til anvendelse af sidste års overskud fra Irsk
Aften. Pengene skal bruges inden den 24/3!!

4. Status Irsk Aften v/Morten
Stadig sløvt billetsalg. Alle opfordres til at reklamere for arrangementet (“Plakat” til
ophængning udsendes sammen med dette referat). Der har været annonceret i Ry Ugeavis
og der er sat bannere op i byen.

5. Eventuelt
Bent orienterede om solbådene. “Styregruppen” mangler 1-2 nye medlemmer. Finn ønsker
at udtræde, men fortsætter med at stå for gps-montering og el-delen. Jens Jørn har meldt
sig til gruppen. (Med dette referat udsendes Bents beretning og arbejdsbeskrivelse samt
opfordring til at melde sig, hvis man kan bidrage) Svar gerne hurtigt.

Næste møde onsdag den 21.02.2024

Venlig hilsen
Jan Bardino


